

# FUSAT

## CLUTCH GAMEPAD

### USER MANUAL

KULLANIM KILAVUZU

BENUTZERHANDBUCH

MANUAL DE USUARIO

MANUEL DE L'UTILISATEUR

MANUALE UTENTE

دليل المستخدم



## Specification / Features

- Dual Wireless Controller (Bluetooth + 2.4Ghz Receiver)
- Bluetooth connect for NSW, Android, PC X-input
- Special storage design for nano receiver.
- Motion sensor function for NSW
- Vibration function for NSW, PC
- Interchangeable D-Pad
- Turbo function
- XYAB RGB leds indicators
- Built in 700MAH rechargeable battery (10-12 hours battery life time)
- Content : 1m Type-C charge cable, interchangeable D-pad 2.4GHz receiver, mobile device holder.

## Device Button Layout



## How to setup your controller for Android

Press the gamepad's B and Home button around 5 seconds to start the controller till the motor vibrates. The RGB LED of home button is flash quickly when search the device.

- Turn on the Bluetooth connection your device
- Search and pair controller then choice the device name [PUSAT Clutch Gamepad] to connect
- The RGB LED of home button is green color after connect successful.

## How to setup your controller for NSW

Turn on the console, enter the system settings:

- Go to [Airplane Mode] and select to turn it on.
- Scroll down and select [Controller Connection (Bluetooth)] to turn on Bluetooth connectivity while in Airplane Mode.
- Go to the [Controllers] and select the [ Change Grip / Order]
- Press the gamepad's Home button till the motor vibrates, to enter the pair mode start to pairing. The RGB LED is flashes quickly when search the device.
- To choice the device of Gamepad and the RGB LED of home button is keep to lighting for successful connecting.





## How to setup your controller for X-Input

Press the gamepad's Y and Home button around 5 seconds to start the controller till the motor vibrates. The RGB LED is flash quickly when search the device.

- Turn on the Bluetooth connection your device.
- Search and pair controller then choice the device name [Xbox Wireless Controller] to connect.
- The RGB LED of home button is blue color after connect successful.

## How to set your controller for X-Input and Android with receiver

Connect the receiver with your computer then long press the Home button to start the connection. The RGB LED of home button is blue color after connecting. You can push both the start (+) and back (-) buttons to switch for Android mode. The RGB LED of home button is red color. Remark : This controller has internal memory chip in 2.4GHz mode, it will remember the previous mode setting. You can press and hold the start (+) and back (-) buttons to switch mode.

Connecting	Device	Buttons	RGB LED indicator
BLUETOOTH	NSW	HOME	Assigned by console
	ANDROID	B+HOME	
	X-Input	Y+HOME	
2.4GHz	X-Input	HOME	
	ANDROID	BACK + START	

## How to set the TURBO function

Push and hold the Turbo button, the push one or more buttons of "A, B, X, Y, L1, R1, L2, R2" at the same time. You may enjoy the turbo action. When you want to cancel the turbo continuous action function, push and hold Turbo button and push your previous defined turbo button at the same time. Then, the turbo action function will cancel automatically. To press the Turbo button around 5 seconds and the right sticks (R3) upward or down to adjust the speed of turbo. This Turbo function is support when connect with the Android, X-Input. It is the photo function when connect with the Switch console.

## Charging and sleeping mode

The controller will turn itself off when the battery charge is too low for normal use. If the controller is paired with a device, it will shut-off after five minutes of inactivity in order to conserve power for sleep mode. You can also push the HOME button to reconnect. When the battery is low, the RGB LED of HOME button will flash quickly and closed the vibration function. Connect the gamepad to a standard, active USB port for charging. The HOME button will flash slowly when the gamepad is charging. It will be off once the battery is fully charged. It will turn off the power of controller when you long press the HOME button.

## Adjustable Vibration Function for NSW

You can adjust the vibration intensity by pressing the left stick (L3) and the right sticks (R3) upward or down to get a better gaming experience as needed.

## REMARKS :

This gamepad are built-in lithium battery, please follow the normal operation of lithium battery's specification standard to use. If the battery without used and charger for a while, maybe the life of battery will shortened even failure cause the gamepad damaged.

## Turning XYAB button lights on and off

Press the A key and the back key together to activate/deactivate the backlight of the buttons.

# FUSAT

## CLUTCH GAMEPAD

KULLANIM KILAVUZU



## Spesifikasyon / Özellikler

- Çift Kablosuz Denetleyici (Bluetooth + 2.4Ghz Alıcı).
- Bluetooth üzerinden NSW, Android, PC X-input bağlantısı.
- Nano alıcı için özel depolama tasarımı.
- NSW için hareket sensörü.
- NSW ve PC için titreşim sensörü.
- Değiştirilebilir D-Pad.
- Turbo işlevi.
- XYAB RGB led göstergeleri.
- Dahili 700mAH şarj edilebilir pil (10-12 saat pil ömrü).
- İçerik: Gamepad, 1m Type-C şarj kablosu, değiştirilebilir D-pad 2.4GHz alıcı, mobil cihaz tutucu.

## Cihaz Tuş Düzeni



















## Especificaciones

- Controlador inalámbrico doble (Bluetooth + receptor de 2,4Ghz)
- NSW, Android, PC Conexión de entrada X a través de Bluetooth
- Diseño especial de almacenamiento para el nano receptor.
- Sensor de movimiento para NSW
- Sensor de vibración para NSW y PC
- D-Pad reemplazable
- Función turbo
- Indicadores led XYAB RGB
- Batería recargable de 700mAH incorporada (10-12 horas de duración de la batería)
- Contenido: Gamepad, cable de carga Tipo-C de 1m, receptor D-pad reemplazable de 2,4GHz, soporte para dispositivos móviles.

## Distribución de botones



















## Specifiche/Caratteristiche ...

- Doppio wireless controller (Bluetooth + ricevitore 2,4 GHz)
- Connessione NSW, Android, PC X-input tramite Bluetooth
- Disegno speciale di archiviazione per nano ricevitore
- Sensore di movimento per NSW
- Sensore di vibrazione per NSW e PC
- D-Pad sostituibile
- Funzione turbo
- Indicatori led XYAB RGB
- Batteria ricaricabile integrata da 700 mAh (durata della batteria: 10-12 ore)
- Contenuto: Gamepad, cavo di ricarica TYPE C da 1 m, D-Pad sostituibile, ricevitore 2,4 GHz, supporto per cellulare.

## Disposizione dei tasti











## المواصفات / الميزات

- وحدة تحكم لاسلكية مزدوجة ( بلوتوث + مستقبل 2.4 جيجا هرتز )
- اتصال NSW و Android و كمبيوتر الشخصي إدخال X- عبر البلوتوث
- تصميم تخزين خاص لجهاز استقبال نانو
- مستشعر حركة لينتندو
- مستشعر الاهتزاز لينتندو والكمبيوتر الشخصي
- اللايتوب-D قابل للاستبدال
- وظيفة توربو
- مؤشرات أزرار XYAB و الضوء الأحمر والأخضر والأزرق الصمام الثنائي الباعث للضوء
- بطارية مدمجة 700 ملي أمبير قابلة لإعادة الشحن ( عمر بطارية 10-12 ساعة )
- المحتويات: لوحة ألعاب ، كابل شحن من النوع C بطول 1 متر ، مستقبل اللايتوب D 2.4
- جيجا هرتز قابل للاستبدال ، حامل جهاز محمول.

## تخطيط مفاتيح الجهاز

زر الصفحة الرئيسية / الصمام الثنائي الباعث للضوء الأحمر والأخضر والأزرق





مؤشر RGB LED	الأزرار	آلة	اتصال
تم تعيينه بواسطة وحدة التحكم	الصفحة الرئيسية	نينتندو سويتش	بلوتوث
	ب+الصفحة الرئيسية	أندرويد	
	Y+الصفحة الرئيسية	x-المدخلات	
	الصفحة الرئيسية	x-المدخلات	2.4 جيجا هرتز
	رجوع + أبدأ	أندرويد	

### عداد ميزة توربو

اضغط على مفتاح Turbo، وأثناء الضغط على المفتاح، اضغط في نفس الوقت على واحد أو أكثر من مفاتيح "A ، B ، X ، Y ، L1 ، R1 ، L2 ، R2". تم تنشيط ميزة توربو. عندما تريد إلغاء ميزة الحركة التوربينية المستمرة، اضغط مع الاستمرار على زر توربو واضغط على زر توربو المحدد مسبقاً في نفس الوقت. وبالتالي، سيتم إلغاء ميزة حركة توربو تلقائياً. لضبط سرعة التوربو، استمر في الضغط على زر Turbo لمدة 5 ثواني تقريباً واضغط على العصا اليمنى (R3) باتجاه الأعلى أو الأسفل. Android أثناء اتصال X-input. في حالة الاتصال بوحدة التحكم Switch، فإن لديها القدرة على التقاط الصور.

### وضع الشحن والسكون

سيتم إيقاف تشغيل عصا التحكم (Gamepad) تلقائياً عندما يكون شحن البطارية أقل من المطلوب للاستخدام العادي. عند إقران ذراع التحكم (Gamepad) بجهاز، إذا لم يتم استخدامه لمدة 5 دقائق، فسوف يدخل في وضع السكون لتوفير الطاقة. يمكنك أيضاً الضغط على مفتاح الصفحة الرئيسية لإعادة الاتصال. عندما يكون شحن البطارية منخفضاً، سيبدأ مؤشر الصفحة الرئيسية RGB LED في الوميض بسرعة وستتوقف ميزة الاهتزاز. قم بتوصيل عصا التحكم (Gamepad) بمنفذ USB قياسي للشحن. أثناء شحن لوحة الألعاب، سيومض مؤشر الصفحة الرئيسية RGB LED ببطء. بعد شحن البطارية بالكامل، سينطفئ ضوء المؤشر. الضغط لفترة طويلة على زر الصفحة الرئيسية سيؤدي إلى إيقاف تشغيل عصا التحكم (Gamepad).

### خاصية الاهتزاز القابلة للضبط من أجل نينتندو سويتش

لضبط شدة الاهتزاز حسب الحاجة للحصول على تجربة لعب أفضل، اضغط على العصا اليسرى (L3) والعصا اليمنى (R3) باتجاه الأعلى أو الأسفل.

### أوصاف: يتم استخدام بطارية الليثيوم الداخلية في عصا التحكم هذه (Gamepad):

أثناء الاستخدام، يجب اتباع معايير وتعليمات الاستخدام العادي لبطارية الليثيوم ذات الصلة. إذا لم يتم استخدام البطارية وإعادة شحنها لفترة طويلة، فقد يتم تقصير عمر البطارية وقد يتلف ذراع التحكم (Gamepad).

### تلميح: لا تغلق الغطاء XYAB

اتلى المفء طغضاح A وفلمخلا حاتفم (back) معحيتافمللةةيلفخلةة الاضالطيشنذءامغلا وأطيشنذءا.



**TURKEY · UAE · CYPRUS · GERMANY**